



PAPSTAR GmbH • Daimlerstraße 4-8 • 53925 Kall / Eifel

PAPSTAR GmbH

Daimlerstraße 4-8
53925 Kall / Eifel
Germany

Phone: +49 (0) 2441 / 83-0
Fax: +49 (0) 2441 / 83-100

www.papstar.com
info@papstar.de

GLN-Nr.: 4002911000007
USt.-IdNr.: DE 122498424

Datum: **20.09.2024**

Konformitätserklärung *Declaration of Conformity*

Hiermit erklären wir, dass unser Produkt
We hereby confirm that the product

PAPSTAR Art.-Nr. : 14166

PAPSTAR Article No.: 14166

Artikel-GTIN: 4002911141663

Article-GTIN: 4002911141663

Bezeichnung: Tiefkühltrageaschen, LDPE 12 l 47 cm x 43 cm "Frosty Times"

Product description: Insulation carrier bags, LDPE 12 l 47 cm x 43 cm "Frosty Times"

Material: Low Density Polyethylen (LDPE-Folie)

Material: Low Polyethylene (LDPE-foil)

den gesetzlichen Vorschriften der Artikeln 3, 11(5), 15 und 17 der Verordnung (EU) Nr. 1935/2004 sowie der Verordnung (EU) Nr. 2023/2006, in der zum Zeitpunkt der Erstellung dieser Erklärung gültigen Fassung, entspricht.

complies with the legal regulations in section's 3, 11 (5), 15 and 17 of Regulation (EC) No. 1935/2004 as well as Regulation (EC) No 2023/2006, in the version valid at the time issuing this declaration.

Weiter wird bestätigt, dass sie an Sie gelieferten oben genannten Produkte der Richtlinie 94/62/EG des Europäischen Parlaments und des Rates vom 20. Dezember 1994 über Verpackungen und Verpackungsabfälle entsprechen.

Furthermore, it is confirmed that the above-mentioned products delivered to you comply with Directive 94/62/EC of the European Parliament and of the Council of 20 December 1994 on the approximation of the laws of the Member States relating to turnover taxes The Commission shall comply with the provisions of Directive 94/25/EC of the European Parliament and of the Council of 18 December 1994 on packaging and packaging waste.

Die nachfolgend genannten, geltenden technischen Normen werden erfüllt:

Verpackung - Ressourcenschonung (DIN EN 13428, SIN 13427)

Stoffliche Verwertung (DIN EN 13430)

Energische Verwertung (DIN EN 13431)

Gefährliche Stoffe (DIN EN 13428, CR 13695-2)

Schwermetalle (CR 13695-1)

The applicable technical standards listed below are met:

Packaging - resource conservation (DIN EN 13428, SIN 13427)

Material recycling (DIN EN 13430)

Energy recovery (DIN EN 13431)

Hazardous substances (DIN EN 13428, CR 13695-2)

Heavy metals (CR 13695-1)

Die Tiefkühlflaschen können daher unbedenklich für den vorgesehenen Einsatzzweck als Sekundärverpackung eingesetzt werden.

The bags can therefore be used as secondary packaging without limitations.